
Skolebestyrelsen Skolebestyrelses-møde 
 
BEMÆRK 

Mødedeltagere:  
Jakob Stagaard, Sabrina Vestergaard, Christina 

Trankjær Ryborg, Anders Grubach, Kasper 

Søgaard, Søren Storm, Christina Nylandsted, 

Karoline Nygaard, Camilla Buur 

Tirsdag d. 2/5-2023 
Kl. 17.00-19.00 
 

   

Afbud: Merete Hrenczuk, Thomas Dræby Kragh, 

Helal Kholm 
Afbud meddeles skolen så hurtig som 

muligt. 
  

 

Dagsorden: Bilag/bemærkninger 

   

Punkt 1:  
Godkendelse af dagsorden og 

referat fra sidste møde 

Dagsordenen er godkendt. 

Punkt 2: (O) 
Nyt fra elevrådet og formanden 

Kulturdagen 

- Den skal afholdes i 2023/2024 skoleåret.  

 

Kristendomskundskab 

- 1 lektion om ugen i 9. klasse 

- 0 lektioner i 8. klasse 

- Kan præsteundervisningen flyttes udenfor 

skoletiden 

Prøvefag på linje med de andre kulturfag, men eleverne 

føler ikke at de modtager nok undervisning i faget.  

Kan man blive konfirmeret i 7. klasse i stedet? 

- Bestyrelsen vil genbesøge timefordelingsplanen. 

 

Ledelsen undersøger mulighederne for mere kristendom i 

næste skoleår. SST kommunikerer ud omkring aftalen med 

præsterne.  
 

Punkt 3: (O) 
Nyt fra ledelsen  

Status personalesituation 

 

 

Status skoleårets planlægning 

- Vi skal løse opgaverne med de kompetencer i 

huset. Vi har gjort hvad vi kunne for at holde på så 

mange hænder som muligt.  

- Vi er ved at se på linjefagene igen og undersøge, 

hvad der skal udbydes næste år. Det betyder, at 

eleverne må/skal vælge linjefag igen op til 

sommerferien.  

- Evt. kendt personale med på linjefagsturene.  

 

 

2 nye ansættelser i ledelsen siden sidst 

- Maria Nøjsen 

- Carsten Boesen 

 

Ny SKODA på skolen Line Rank Schmidt 

 

Andet: 

Annette sygemeldt pt. med brækket skulder. 

GLO startet 

Skriftlige prøver 



Præsentation 

Begyndt at arbejde med det fælles fundament med hele 

personalegruppen 

 

Vi er med i en forsøgsordning, hvor vi afprøver Bubbles i 2 

klasser på skolen. https://www.bubbles.dk/ 

 

Punkt 4: (O/D) 
Kommunal økonomi 

Det ligner, at der kommer besparelser på skoleområdet. 

Det er vi meget bekymrede for. 

 

 

Punkt 5: (O/D)  
Besøg af Leder af ungdomsskolen 

Mikkel Villadsen (Mikkel kommer kl 

17.00) 

 

 

 

Indledende drøftelse om etablering af ungdomsklub på 

Bramdrup skole (minimum 30 min) 

 

Noget tyder på, at unge der går i klub (sociale 

fællesskaber) har det bedre. Ungdomsskolerne kan både 

støtte fritid, fremtid og skolen. Eleverne fra Bramdrup 

Skole har i forvejen en stor del unge der bruger 

ungdomsskolen og dens udbud.  

 

Bestyrelsen er positivt stemt overfor oplægget. 

 

Ønsker elevrådet et klubtilbud? 

- Hvor på skolen 

- Hvilke dage 

- Aktiviteter 

- Hvor mange ønsker det? 

- Ungdomsklub er 7.-9. klasse. (13-19 år) 

 

Punkt 6: (D/B) 
Status skolens økonomi 

 

Skolen har søgt midler til at bygge bro mellem skole og 

fritidsliv. Vi har fået noget økonomi tildelt til projektet.  

 

Skolelederen fremlagde status og plan for afvikling af 

underskud. 

 

 

Punkt 7: (O) 
Skoledagens struktur 

En drøftelse af skoledagens struktur, moduler, pauser mv. 

 

Vi drøfter kort punktet og aftaler at sætte det på som 

punkt i efteråret, så vi kan lave ændringer til kommende 

skoleår, hvis vi vurderer, at noget skal ændres. 

 

Punkt 8: 
Evt. 

 

 

Der er brug for læsevejledere i special.  

Er der procentvis flere ordblinde i special? Ønske om fokus 

på læsning på mellemtrinnet. 

Bekymring for elevgruppen i special. 

Fokus på mere kommunikation. 

 

Punkt 9 Der er mulighed for at søge midler til bygninger og anlæg. 

 

Vi søger midler til ombygninger af kontormiljøet, så der 

bliver mindre kontorer. 

 

Vi søger om midler til nye skolemøbler. De er gamle og 

nedslidte.  

 

 

Kommende punkter Ture/udflugter og skolerejser på mellemtrinnet 

 

https://www.bubbles.dk/


Evaluering af skolefesten 

 

Timefordelingsplanen, affødt af snakken om 

kristendomskundskab.  

 

En drøftelse af skoledagens struktur, moduler, pauser mv. 

i efteråret ift. efterfølgende skoleårs planlægning. 

 

Elevgruppen i special – hvordan arbejder vi?  

 

Nyt punkt på fremtidige dagsordener: Nyt fra special 

 

 

 

 

 
(B)=Beslutningspunkt 

(O)=Orienteringspunkt 
(D)=Drøftelsespunkt 


